
Referat fra Bestyrelsesmøde CSU  
Dato: 03.09.24, kl. 14-16 

 

Deltagere:  Lasse, Peter, Gunver, Tine, Kevin, Eva 

Fraværende:   Meik 

Ordstyrer:  Tine Russotti 
Referent:   Eva  

 

Punktets 
overskrift  

Ansvarlig 
for punkt 

Bilag  Referat  

   Kort præsentationsrunde, Lasse ny i bestyrelsen. 

 

Centernyt  Kevin   Pavillon-bygning på Børneskolen i fuld gang. 

Planen ser ud til at holde. Vil stå klar til november. 
 

Generelt 
Et år med stor udskiftning i hele centrets 
personalegruppe: 

Afskedigelser på CSU, udskiftning af personale i 
både Lærkereden og på Børneskolen (i alt 17 

medarbejdere). 
 
Ny struktur på CSU 

Nørre Allé er opsagt.  
Vi har i stedet lavet et projekt med undervisere fra 

CSU, i samarbejde med teknisk service.  
5 elever deltager på værkstedet ”Grøn og Byg”.  
2 elever har praktiklignende tilbud som 

servicemedarbejder. 
 

SSU fylder 60 år 
Afholdes d. 15. november. Det bliver børnene og 
de unges fest med 2 cirkusforestillinger. CSU er 

også deltagende. 
 

Hærværk på Børneskolen 
Der har været en bølge af hærværk på 
Børneskolen. 

Der er hyret et vagtfirma, som runderer dagligt i 
aftentimerne. 

 
Samarbejdet med politiet fungerer godt. 

Vi kan foreslå at Peter kommer på CSU og laver 
en oplægsrække. 
  

Bestyrelse   Konstituering 
Peter konstitueres som formand.  

 



Der vil være valg til bestyrelsen på kommende 
CSU-møde, hvor medarbejderrepræsentanter til 

bestyrelsen er på valg. 
 

Økonomi, CSU  Kevin/Tine   Tilpasning fortsat,  
 

Kevin fremlægger økonomien.  
Vi har opsagt både Nytorv og Nørre Alle. 
Cordilhus påtænkes opsagt.  

 
Tilpasningen har virket.  

Det forventes, at et stigende elevtal på 
Børneskolen vil have en afsmittende effekt på 

tilgang af elever til STU. 
 
Tine orienterer om, at normering virker fornuftig 

efter tilpasning af personale. 

  
Høringssvar, 

Deadline 5.9.24 

Kevin 
 

Kevin gennemgår høringssvar. 
Fokus i høringssvar omkring sammenlægning af 

de 2 STU’er: 

Råderumskatalogforslag Nr. 42, ”Sammenlægning af 

STU tilbud”;  

I Råderumskataloget fremstilles forslag, at 

sammenlægning i første omgang kun gælder én ledelse, 

og ikke i samme proces en sammenlægning på én 

matrikel. Vi forstiller os med denne form, at nedenstående 

synergier vil udebliv. 

Med en sammenlægning af STU-skolerne under én ledelse 

og én matrikel ser CSU Kalundborg positivt på en 

sammenlægning, da det vil bedrage konstruktivt til en 

mere bæredygtig drift. En stor udgiftspost i dag er husleje, 

samlet set for begge STU-uddannelser ca.100.000.- pr 

måned, det er penge som kunne være anvendt på at løse 

mere komplekse opgaver i tilbuddet fx unge med multiple 

handicap. Denne ydelse købes i dag i nabokommunerne – 

disse opgaver bør hjemtages til gavn for Kalundborg 

Kommunes borgere og økonomi.  Hvis dette skal lykkes, 

er det vigtigt at den nye lokation rummer en høj grad af 

handicaptilgængelighed.  

Fokuspunkter 
på CSU-STU 

  

Tine 
 

Skemaproces:  
Fokus på ungemiljø og elevønsker. 

 
ADL: Co-teaching, fælles kompetenceløft på 

Røsnæsdagene i foråret. Oplæg fra PPR. 



Tilgang, hvor vi får udnyttet 
medarbejderkompetencer og profiterer af 

forskellighed i faggrupper. 
 

Kompetenceløft: Neuroaffektiv tilgang; oplæg på 
Røsnæsdage.  

➔ Tilgang overlap med Børneskole.  

 
Nyt værksted:  

Grøn og Byg (se punktet centernyt)  
Ny ejer 
Lundevej 34  

Kevin/Tine  
 

Ejendommen er solgt. 

Der er mulighed for at forhandle lejen afhængig af 
elevtallet. 

 
På baggrund af sammenlægningstanker qua 
råderumskatalog, har vi valgt at forhandle os til en 

1-årig forlængelse af lejekontrakter (tidligere 2-
årig). 

 
Der arbejdes på at CSU kommer i kommunalt 
rengøringsregi. 

  
Andet/Blandet   STU strategien, Jobcenter Lasse orienterer 

 
Fokuspunkter  

1.Kvalitet og ungemiljø i uddannelsen. 
2.Sikre mulighed for at vælge ml. flere 

3.Brug af underleverandører. 
 
Der prioriteres at samarbejde med de 

leverandører, der bor tættest på eleverne. 
 

FGU, FGU plus, autisme tilbud.  
Der er medarbejdere fra jobcentret i 
brobygningstankegang. 

 
Kvalitetsaftale (Kevin orienterer) 

 
Kvalitetsaftale er på vej, har været frem og tilbage 
mellem konsulentfirma og CSU.  

Evt.    
  

  
 

 


